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تیم جواد صدرنشین است
بیانیه استقلال: نکونام و مجیدی را 

روبه روی هم قرار ندهید!

باشگاه استقلال با صدور یک بیانیه خبر پیشنهاد 
قبلی به مجیدی برای جانشینی نکونام را تکذیب کرد.

مجیدی  فرهاد  جدایی  سه،  ورزش  گزارش  به 
روز  چند  خبر  مهمترین  کلبا  اتحاد  نیمکت  از 
گذشته فوتبال ایران بود و می شد پیش بینی کرد 
به  تاب دادن  و  برای آب  که خیلی زود رسانه ها 
روی  فرهاد  حضور  احتمال  بحث  موضوع  این 
نیمکت استقلال را مطرح خواهند کرد. کما اینکه 
صبح دیروز یک روزنامه ورزشی و صفحه ورزشی 
در  مجیدی  احتمال حضور  سیاسی  روزنامه  یک 
استقلال و پیشنهاد خطیر به فرهاد در نیم فصل، 
برای جانشینی نکونام روی نیمکت تیم صدرنشین 
لیگ را کار کردند! حال آنکه اساسا مطرح شدن 
هر نامی پیرامون نیمکت تیمی که صدرنشین لیگ 
یک کشور است، امری نشدنی است. موضوعی که 
باعث شد باشگاه استقلال با صدور یک بیانیه از 
رسانه ها بخواهد به چنین موضوعاتی توجه نکرده 
و با اشاره به قرارداد بلندمدت نکونام با استقلال 
از  آنها بخواهد دست  از  تیم،  این  و صدرنشینی 

حاشیه پردازی بردارند.

پرونده نقل و انتقالاتی استقلال بسته 
شد

تیم فوتبال استقلال تهران بازیکن جدید دیگری 
جذب نخواهد کرد.

پنجره نقل و انتقالاتی فوتبال ایران در حالی بسته 
شده که برخی از تیم های لیگ برتری از این فرصت 
هم برای تقویت خود استفاده نکرده اند تا بهترین 
از  رقابت ها  فصل  نیم  در  منظور  این  به  فرصت 
دست رفته باشد. در این بین استقلال نیز به خاطر 
شکاف ایجادشده بین علی خطیر و جواد نکونام 
و اختلافات عمیقی که از گذشته وجود داشت، 
هرگز نتوانست بر اساس خواسته های کادرفنی به 
اهداف تاکتیکی خود برسد تا آبی ها برای نیم فصل 
دوم به ۳ بازیکن بسنده کنند.  نکته قابل توجه 
این که با بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی حالا 
دیگر می توانند بازیکنان آزاد به خدمت بگیرند که 
با توجه به پر بودن لیست بزرگسالان استقلال، 
این آپشن نیز برای تیم نکونام در نیم فصل دوم 
رقابت ها غیرفعال خواهد بود. بر همین اساس، اما 
طی روز های اخیر برخی اخبار حکایت از آن داشت 
که چند بازیکن زیر ۲۳ سال داخلی و خارجی مورد 
توجه قرار گرفته اند با این توضیح که مدیریت و 
کادرفنی، گزینه های یکدیگر را قبول نداشته و تنها 
استقلال  به  پیوستن  برای  خود  گزینه های  روی 
اصرار دارند.  این در صورتی است که پرونده نقل 
و انتقالاتی استقلال همزمان با بسته شدن پنجره 
نقل و انتقالاتی بسته شده و بعید است در این 
مقطع زمانی بازیکن دیگری برای لیست زیر ۲۳ 

مورد توجه کادرفنی قرار داشته باشد.

»مانچینی« دعوت قلعه نویی را رد 
کرد

روبرتو مانچینی دعوت قلعه نویی مبنی بر حضور 
در تهران و تماشای دربی پایتخت را رد کرد.

تیم  نویی سرمربی  قلعه  امیر  مهر،  گزارش  به 
ملی فوتبال ایران که برای تماشای دیدار سپاهان 
الهلال در دور برگشت لیگ قهرمانان آسیا به  و 
با  خود  در خلال سفر  بود  کرده  عربستان سفر 
روبرتو مانچینی سرمربی تیم ملی عربستان دیدار 
کرد. قلعه نویی در این دیدار از روبرتو مانچینی 
برای حضور در تهران و تماشای دربی ۱۰۳ پایتخت 
اعلام  عربستانی  رسانه های  اما  بود  کرده  دعوت 
کردند که این مربی ایتالیایی دعوت قلعه نویی را 
رد کرده است و نمی تواند دربی تهران را از نزدیک 
تماشا کند.دربی پایتخت روز چهارشنبه ۲۳ اسفند 

در ورزشگاه آزادی برگزار خواهد شد.

موافقت با پیشنهاد ایران
تغییر تاریخ مسابقات والیبال 

قهرمانی باشگاه های آسیا

طرح پیشنهادی ایران مبنی بر انتقال تقویم 
به  اردیبهشت  از  آسیا  باشگاه های  مسابقات 
با والیبال ورلد و  شهریور ماه در جلسه مرادی 

کنفدراسیون آسیا مورد موافقت قرار گرفت.
به گزارش مهر، بر اساس تقویم کنفدراسیون 
والیبال آسیا بیست و چهارمین دوره مسابقات 
والیبال قهرمانی باشگاه های آسیا در دو بخش 
مردان و زنان، قرار بود اواخر فروردین و اوایل 
اردیبهشت ماه ۱۴۰۳ برگزار شود و ایران به عنوان 
یکی از نامزدهای میزبانی این رقابت ها آمادگی 

خود را اعلام کرد.
کنفدراسیون  اعلام  طبق  اینکه  به  توجه  با 
والیبال آسیا از سال ۲۰۲۴ کلیه رویدادهای رده 
برگزار  ورلد  والیبال  نظر  زیر  بزرگسالان  سنی 
خواهد شد، مرادی سرپرست فدراسیون والیبال 
در جلسه ارائه طرح میزبانی ایران در رقابت های 
والیبال قهرمانی باشگاه های مردان آسیا ضمن 
ارائه طرح میزبانی ایران پیشنهادی را مبنی بر 
تغییر تاریخ برگزاری این رقابت ها به مسئولین 

والیبال ورلد ارائه داد.
ایران مبنی  پیشنهاد، طرح  این  ارائه  از  پس 
از  آسیا  باشگاه های  مسابقات  تقویمی  انتقال 
ابتدای فصل  به  انتهای فصل جاری باشگاهی 
بعد )سپتامبر – پس از المپیک( مورد موافقت 
قرار گرفت تا به این ترتیب، قهرمان این فصل 
ایران به دور از شتابزدگی و بدون تداخل تقویمی 
بین برنامه های ملی و باشگاهی، با خیالی آسوده 
و فرصت چند ماهه با ترکیب جدید و کاملی که 
برای یک حضور آسیایی و جهانی موفق در فصل 
افتخارات  کسب  قصد  به  دارد،  مدنظر  آینده 
بین المللی آماده شود. همچنین مرادی میزبانی 
کشورمان با شرکت دو تیم از ایران را به عنوان 
این رقابت ها علی رغم  لیگ و میزبان  قهرمان 
کاهش تعداد تیم های شرکت کننده به هشت 

تیم به تصویب رساند.
ضمن  ایمیلی  طی  ورلد  والیبال  این  از  پس 
پذیرفتن طرح ایران برای باشگاه های آسیا اعلام 
کرد، ایران می تواند در دو سال متوالی ۲۰۲۴ و 
۲۰۲۵ میزبانی این رقابت ها را با پذیرفتن شرایط 
جدید این مسابقات بر عهده گیرد که مقرر شد 
طی  ایران  والیبال  فدراسیون  سرپرست  مرادی 
روزهای آینده با بررسی شرایط، تصمیم فدراسیون 

والیبال ایران را در این خصوص اعلام کند.
آسیا طی  والیبال  راستا فدراسیون  در همین 
ایمیلی به صوت رسمی اعلام کرد که با توجه 
از  به طور رسمی  لیگ  تقویم فصلی  اینکه  به 
۳۰ آگوست آغاز می شود، زمان بندی مسابقات 
والیبال قهرمانی باشگاه های زنان و مردان آسیا 
بازی های  از  پس  سپتامبر  به  آوریل  از   ۲۰۲۴
المپیک موکول شد. رقابت های مرحله مقدماتی 
باشگاهی FIVB ۲۰۲۴ هم  قهرمانی  مسابقات 
در دسامبر ۲۰۲۴ برگزار می شود و تیم قهرمان 
مسابقات قهرمانی باشگاه های آسیا به مسابقات 

باشگاه های جهان صعود خواهد کرد.
لازم به ذکر است بر اساس قوانین و شرایط 
که  آسیا  در  والیبال  مسابقات  میزبانی  جدید 
کلیه  است،  شده  اعلام  ورلد  والیبال  توسط 
هزینه های تیم های شرکت کننده و نماینده های 
والیبال ورلد بر عهده میزبان مسابقات خواهد 

بود.

مشکل سیدجلال با پرسپولیس حل 
شد

از  مشکل مربی تیم فوتبال پرسپولیس بعد 
مدت ها کش و قوس در نهایت حل شد.

به گزارش ایلنا، پس از چند جلسه و پیگیری 
قراردادی  مشکل  نهایت  در  مسائل  برخی 
حل  پرسپولیس  باشگاه  با  حسینی  سیدجلال 
شد. در پی این موضوع روز گذشته مشکلات 
از چند  با پرسپولیس بعد  این مربی  قراردادی 
ماه برطرف شد تا حسینی همچنان به کارش 
این  شدن  حل  با  دهد.  ادامه  پرسپولیس  در 
در  مربیگری سیدجلال حسینی  کارت  مشکل 
پرسپولیس صادر خواهد شد تا با صادر شدن 
کارت مربیگری، او بتواند از بازی با نفت و گاز 
گچساران در جام حذفی که فردا برگزار می شود 

روی نیمکت سرخ پوشان بنشیند.

به گزارش مهر، تیم ملی فوتبال ایران با هدایت 
امیر قلعه نویی در مسابقات جام ملت های ۲۰۲۳ 
آسیا شرکت کرد و تا مرحله نیمه نهایی پیش رفت 
اما در این مرحله با قبول شکست ۳ بر ۲ برابر قطر از 
صعود به دیدار پایانی بازماند تا همچنان فوتبال ایران 
در حسرت صعود به فینال و کسب عنوان قهرمانی 

باقی بماند.
انتظار از سرمربی تیم ملی

یکی از اصلی ترین انتقادهایی که به سمت تیم 
ملی ایران مطرح می شد، میانگین سنی بالای تیم 
ملی بود که اکثر کارشناسان معتقد بودند با توجه 
به در پیش بودن جام جهانی ۲۰۲۶ و شرایطی که 
ایران را به این دوره از مسابقات راحت تر  صعود 
خواهد کرد، سرمربی تیم ملی باید از بازیکنان جوان 
بیشتری در ترکیب تیم ملی استفاده می کرد تا این 

بازیکنان تجربه بیشتری پیدا می کردند.
دو جوان در فهرست ۲۶ نفره

قلعه نویی در لیست بازیکنان دعوت شده خود به 
جام ملت های آسیا آریا یوسفی و سامان فلاح را به 
تیم ملی دعوت کرد که فقط این ۲ بازیکن زیر ۲۳ 
سال سن داشتند اما سرمربی تیم ملی یک دقیقه 
هم به این نفرات بازی نداد تا میانگین سنی بازیکنان 
ترکیب ایران در هر دیدار بالاتر از شروع مسابقات 
باشد. او پیش از حضور در قطر بر روی نام تعدادی 
از جوانان از جمله محمدجواد حسین نژاد که جزو 

پدیده های فوتبال ایران بود خط قرمز کشید.
انتقادات اوج گرفت

قلعه نویی با عدم نتیجه گیری در جام ملت های 
آسیا باعث شد تا موج دیگری از انتقادها به سوی 
او و کادرش بابت عدم استفاده از بازیکنان جوان 
افزایش یابد و از همین رو سرمربی تیم ملی در اولین 
نشستی که با اعضای هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال 
داشت در برنامه ای روند به کارگیری از بازیکنان جوان 
در تیم ملی را تشریح کرد که هنوز از جزئیات دقیق 

آن خبری منتشر نشده است.
نداشتن زیر ساخت برای پرورش جوانان

آن  در  جوان  بازیکنان  باید  که  راه هایی  از  یکی 
پرورش پیدا کنند و به مرور وارد تیم های بزرگسال 
شوند، حضور در تیم های پایه است. اکثر باشگاه های 
دلیل  به  اما  پایه هستند  تیم های  دارای  برتر  لیگ 
و  برنامه ریزی مناسب مدیران  و  زیر ساخت  عدم 
مسؤولان فوتبال کشورمان توجه ای به آن نمی کنند 
و بیشتر به دنبال نتیجه گیری تیم های بزرگسال خود 
هستند. سرمربیان تیم های لیگ برتری نیز خیلی کم 
از بازیکنان جوان در ترکیب خود استفاده می کنند و 

آنها هم رویه قلعه نویی را در پیش گرفته اند.
مربیانی که به جوانگرایی بها دادند

ژوزه مورایس در سپاهان، ایگناسیو مارتیز در فولاد 
و یحیی گل محمدی در پرسپولیس از جمله مربیانی 
بودند که به بازیکنان جوان فرصت حضور در زمین 

بازی را می دادند که از بین این ۳ مربی، تنها مورایس 
به کار خود در سپاهان ادامه داد و دو مربی دیگر 
از تیم های خود جدا شدند. باشگاه تراکتور هم در 
یکی، دو سال اخیر پیشرفت خوبی در تیم های پایه 
داشته است و پاکو خمز سرمربی اسپانیایی تراکتور 
به  را  بازیکنان جوان  از  برهه هایی تعدادی  نیز در 
تمرینات بزرگسالان دعوت کرد تا آنها انگیزه بیشتری 

پیدا کنند.
مربیان ریسک نمی کنند

استفاده از بازیکنان جوان در تیم های لیگ برتری 
فرصت  ملی  تیم  فنی  کادر  تا  شد  خواهد  باعث 
بیشتری برای تماشای این بازیکنان داشته باشند اما 
به دلیل رویکرد نتیجه گرایی در باشگاه های ایران، 
سرمربیان تیم ها ریسک بازی دادن به بازیکنان جوان 
را نمی پذیرند و همچنان اصرار دارند که از بازیکنان 
باتجربه و پا به سن گذاشته استفاده کنند تا با کسب 
روی  همچنان  باشگاه  مدیریت  تأیید  مورد  نتایج 

صندلی بمانند.
جوانانی که به مهره های اصلی تبدیل شدند

سعید سحرخیران، محمدجواد حسین نژاد، آریا 
جمله  از  عمری  محمد  و  سورگی  میلاد  یوسفی، 

بازیکنان زیر ۲۳ سال هستند که در یکی، دو فصل 
اخیر توانسته اند با عملکرد خود رضایت سرمربیان 
خود را برای حضور در ترکیب تیم های بزرگسال جلب 
کنند و هرکدام از آنها تبدیل به یکی از مهره های 
تأثیرگذار شده اند اما با توجه به میانگین سنی بالای 
تیم ملی، فوتبال ایران نیازمند حضور بازیکنان جوان 
بیشتری در باشگاه ها است تا در سال های آینده از 

این لحاظ به مشکل نخورد.
ضعفی که در باشگاه ها وجود دارد

پرورش بازیکنان جوان به عهده مربیان تیم های 
تیم های  مربیان  عهده  بر  آنها  از  استفاده  و  پایه 
بزرگسال است اما در فوتبال ایران خیلی کم مربیان 
رو به استفاده از آینده های فوتبال ایران می آورند و 
در این زمینه مدیران بالا دستی فوتبال باید تدبیر 
کنند تا مربیانی که در رده های پایه کار می کنند با 
آرامش و اطمینان به بازیکن سازی بپردازند. هر چند 
که ضعف مدیریت در فوتبال ایران این فرصت را 

هیچگاه به مربیان سازنده نداده است.
بازیکنان پولی در تیم های پایه

در این بین برخی دلال ها که نام مدیر برنامه روی 
خود گذاشته اند با نفوذ به باشگاه های لیگ برتری، 

بازیکنان مد نظر خود را به مربیان و مدیران تحمیل 
می کنند و برخی از بازیکنان در تیم های پایه هم با 
پرداخت مبلغی به باشگاه مربوطه در دیدارها به کار 
گرفته می شوند. بازی دادن به بازیکنان »پولی« یا 
حتی روی نیمکت قرار دادن آنها به خاطر پولی که 
پرداخت کرده اند، فرصت را از آنهایی که استعداد 
دارند اما پول ندارند می گیرد و در این شرایط روند 
مواجه  مشکل  با  سازی  بازیکن  و  استعدادیابی 

می شود.
وظیفه باشگاه ها در مورد تیم های پایه

اختیار  در  را  لازم  بودجه  بتوانند  باشگاه ها  اگر 
تیم های پایه قرار دهند و شرایط را به گونه ای فراهم 
کنند که مربیان بدون دغدغه مالی تنها به دنبال 
باشند،  استعدادها  کردن  پیدا  و  بازیکنان  ساختن 
شاید بتوان امیدوار شد که این چرخه معیوب و به 
نوعی فاسد تا حدودی تغییر کند و اتفاقات مثبتی در 
آن رخ دهد. هر چند با روند کنونی و پولی تر شدن 
نمی توان  پایه،  فوتبال  اهالی  از  بسیاری  و  مربیان 
خیلی به تغییر امیدوار بود اما انتظار از فدراسیون 
این  به  که  است  این  استانی  هیأت های  و  فوتبال 

وضعیت رسیدگی کنند.

سرپرست فدراسیون والیبال در واکنش به انتقادها به انتخاب 
عادل غلامی سرمربی تیم والیبال نوجوانان گفت: متأسفانه برخی 
برای منفعت خود اخلاقیات را کنار می زنند و شایعه پراکنی می کنند.
وحید مرادی در گفت وگو با مهر، درباره انتخاب عادل غلامی به 
عنوان سرمربی تیم والیبال نوجوانان و انتقادهای مطرح شده در این 
مورد گفت: انتقاد حق مردم است و علاقمندان به والیبال می توانند 
نظرشان را مطرح کنند، اما اگر انتقادها برای یکی از ستارگان نسل 
ما  است.  بی انصافی  کاملاً  باشد  شده  فضاسازی  والیبال  طلایی 

برای هدایت تیم نوجوانان چند گزینه مدنظر داشتیم. روز گذشته 
آرمات و غلامی در جلسه کمیته فنی حضور پیدا کردند و در مورد 

برنامه هایشان توضیحات فنی و تخصصی ارایه دادند.
وی ادامه داد: اعضای کمیته فنی که عصاره کارشناسان والیبال 
کشور هستند، برنامه های این دوستان را شنیدند و نظر خودشان 
را اعلام کردند. دوستانی که تحت تأثیر جوسازی ها انتقاد می کنند 
مگر خودشان را برتر از اعضای کمیته فنی می دانند؟ در جلسه 
کمیته فنی با نظر و رأی اعضا عادل غلامی به عنوان سرمربی تیم 

نوجوانان انتخاب شد.
دوستان  برخی  نمی دانم  من  کرد:  تأکید  فدراسیون  سرپرست 
مسایل مربوط به تجربه و رزومه را بر چه مبنایی عنوان می کنند. 
عادل غلامی سال ها بازیکن شاخص تیم طلایی والیبال ایران بوده، 
او در کنار محمد وکیلی سابقه مربیگری دارد و در آرژانتین تیم شان 
نایب قهرمان جهان شد، پس نمی توانیم بگوییم او سابقه مربیگری 
ندارد. ضمن اینکه او چندین ماه است که کار استعدادیابی را در کل 

کشور شروع کرده است.
وی گفت: غلامی در این مدت از چند استان بازدید کرده و ۸۱۵ 
و  بدنی  است. شرایط  داده  قرار  ارزیابی  مورد  را  نوجوان مستعد 
طول قامت آن ها را بررسی و در نهایت ۱۱۵ نفر را انتخاب و بازی 
والیبال آن ها را تماشا کرده است. در ادامه از بین این نفرات، تعداد 
محدودتری انتخاب شده اند. این برنامه استعدادیابی همچنان در 

سایر استان ها ادامه خواهد داشت.
سرپرست فدراسیون والیبال تأکید کرد: در دنیای والیبال این طور 
نیست که ما بگوییم کسی سابقه مربیگری دارد یا ندارد. ما باید 
فرصت ها را برای کسانی که دانش و تخصص دارند ایجاد کنیم. این 
افراد با نگاه درست و منطقی از والیبال مدرن دنیا هم اطلاع دارند. 
یکی از ویژگی های غلامی توجه به والیبال مدرن و روز دنیاست. 
در ایران و خارج از ایران برخی بازیکنان شاخص بدون اینکه سابقه 
مربیگری چندین و چندساله داشته باشند در تیم ملی کشورش و 

همچنین تیم نوجوانان فعالیت کردند.
وی گفت: به عنوان مثال »نیکولا گربیچ« سابقه مربیگری نداشت 

نتایج  و  کرد  شروع  را  فعالیتش  مطرح  مربی  یک  عنوان  به  اما 
درخشانی هم به دست آورد. عادل غلامی سابقه مربیگری دارد و 
با والیبال روز دنیا آشناست، کارنامه فنی و تخصصی دارد. امیدوار 
هستیم انتخاب کمیته فنی در رشد و توسعه والیبال تأثیرگذار باشد.
مرادی در واکنش به برخی صحبت ها مبنی بر اینکه سرمربی تیم 
ملی نوجوانان باید سلامت اخلاقی داشته باشد، عنوان کرد: متأسفم 
گاهی اوقات دوستان برای اینکه به اهداف خودشان برسند اخلاقیات 
را زیر پا می گذارند. کسانی که شعار اخلاقی می دهند باید بدانند 
صحبت از این حرف ها گناه است. کسانی که بدون مدرک و دلیل 

روشن در مورد یک مسلمان حرف می زنند، مرتکب گناه می شوند.
وی گفت: غلامی از خانواده شهید و پدرش جانباز انقلاب است. 
خودش هم مقید به رعایت اصول اخلاقی است. تمامی مواردی که 
به آقای غلامی منتسب کردند، او قویاً آن ها را رد کرد و گفت چنین 
چیزی صحت ندارد. این صحبت ها هم به گفته غلامی افرادی که 
منافع شان به خطر افتاده مطرح می کنند. متأسفانه آن فرد این 
شایعات را درست کرده و دوستان دیگر هم بدون داشتن دلیل 
و مدرک به این مسائل دامن می زنند. ما مسلمان هستیم و باید 

مواظب آبروی همدیگر باشیم.
سرپرست فدراسیون والیبال همچنین در مورد حضور دستیاران 
پائز در تیم ملی گفت: جلسه روز گذشته کمیته فنی به دلیل 
مباحث زیادی که داشت خیلی طولانی شد به همین خاطر ما در 
مورد بحث دستیاران آقای پائز صحبت نکردیم و این موضوع به 
جلسه بعد موکول شد. پائز ابتدا برای دستیاران خارجی خود یک 
مربی فرانسوی را به ما معرفی کرد. البته پیش از این به من گفته 
بود چند گزینه دارد که از بین آن ها یک نفر را انتخاب خواهد کرد. 
اما روز گذشته دستیارشان را از کشور دیگری معرفی کرد که قرار شد 

دپارتمان ارتباطات فدراسیون اطلاعات کامل را ارائه دهد.
وی در مورد حضور دستیاران ایرانی آقای پائز عنوان کرد: ما هم دو 
دستیار ایرانی به پائز معرفی خواهیم کرد که در کنار او کار خواهند 
کرد. البته باید نظرات کمیته فنی را بشنویم و در مورد آن تصمیم 

بگیریم.

دغدغه تیم ملی چگونه باید برطرف شود

»جوانگرایی« از ریشه خراب است!
»جوانگرایی« یکی از اصلی ترین درخواست های اهالی فوتبال از مربیان باشگاهی و سرمربی تیم ملی است تا این رشته بتواند با »بنزین سبز«خود را به 

استانداردهای روز دنیا نزدیک کند اماکار از ریشه خراب است.

مرادی: برخی اخلاق را زیر پا می گذارنددفاع سرپرست فدراسیون از غلامی

برخی دلال ها که 
نام مدیر برنامه 

روی خود گذاشته 
اند با نفوذ به 

باشگاه های لیگ 
برتری، بازیکنان 

مد نظر خود 
را به مربیان و 

مدیران تحمیل 
می کنند و برخی 

از بازیکنان در 
تیم های پایه هم 

با پرداخت مبلغی 
به باشگاه مربوطه 
در دیدارها به کار 

گرفته می شوند

فصل  وارد  را  او  حرفه ای  دوران  آرنولدکلاسیک،  در  چوپان  هادی  قهرمانی 
جدیدی کرد.

به گزارش ورزش سه، شاید وقتی هادی چوپان در شیراز حدود ۵، ۶ ساله بود، 
با دیدن عکس های آرنولد که تازه به دوران بازنشستگی بعد از کسب 7 عنوان 
قهرمانی متوالی در مسترالمپیا رسیده بود، حسابی به وجد می آمد. البته که نه 
تنها هادی چوپان بلکه خیلی از کودکان و نوجوانان ایرانی در آن دوران و حتی 
تا سال ها بعد عکس های آرنولد را روی در و دیوار اتاق خود می چسباندند و او را 

نمادی از زیبایی بدن یک انسان می دانستند.
شاید حتی قهرمانی در مسترالمپیا و بالا بردن ساندو در سال ۲۰۲۲ هم آنقدر 
برای هادی چوپان هیجان انگیز نبود، به اندازه اتفاقی که بامداد امروز در اوهایوی 
آمریکا برایش رخ داد. گرگ پارسی با اقتدار روی سکوی قهرمانی آرنولدکلاسیک 
آمریکا ایستاد، آن هم در شرایطی که برای اولین بار حضور در این رویداد را 

تجربه می کرد. 
اما دلچسب تر از بردن جایزه ۳۰۰ هزار دلاری این مسابقات برای هادی چوپان 
برخورد او با آرنولد و تعریف و تمجیدهای اسطوره بدنسازی جهان از فوق ستاره 
ایرانی بود. هم در مرحله مقدماتی و هم در فینال آرنولد به سبک خاص خود کنار 
استیج رفت و با هادی چوپان در حین رقابت سلفی گرفت و حتی لقب “هیولای 

باورنکردنی” را به او داد. 
بعد از اعلام قهرمانی هادی چوپان در دسته اوپن آرنولدکلاسیک و در حالی 
که او همچنان نفس نفس می زد و از شدت هیجان به سختی صحبت می کرد، 

آرنولد از او خواست حسش را از این قهرمانی بیان کند. هادی چوپان هم چشم 
در چشم آرنولد صحبت های احساسی را عنوان کرد و گفت: “وقتی بچه بودم، 
پول خرج می کردم تا عکس و فیلم های آرنولد را ببینم. بزرگترین آرزویم این بود 
که روزی با آرنولد عکس بگیرم. اما حالا هر دوی ما روی این استیج و هر دوی ما 
قهرمان مسترالمپیا هستیم. اینکه اسطوره من امروز کاپ و جایزه من را می دهد، 

باعث افتخار من است.” 
اما اتفاق ویژه دیگر در جریان قهرمانی هادی چوپان در آرنولدکلاسیک، حضور 
هنی رامبد، مربی ایرانی الاصل او روی استیج بود. در حالی که چند ماه قبل 
روی استیج المپیا اتفاقاتی افتاد که شایعه اختلاف جدی بین چوپان و رامبد را 
قوت بخشید، اما این بار در اوهایو، هادی مدال طلای خود را به گردن مربی اش 
انداخت و هنی رامبد هم در این لحظه اشک شوق ریخت تا ثابت شود این زوج 

موفق پرورش اندام جهان همچنان به همکاری خود ادامه خواهند داد. 
در این میان آرنولد هم یک سورپرایز ویژه برای تمامی بدنسازان جهان داشت. 
اوپن  دسته  قهرمان  جایزه  بعد  سال  از  کرد  اعلام  جهان  بدنسازی  اسطوره 
آرنولدکلاسیک ۵۰۰ هزار دلار خواهد بود! این یعنی قهرمان آرنولدکلاسیک ۱۰۰ 
هزار دلار بیشتر از قهرمان مسترالمپیا جایزه خواهد گرفت؛ اتفاقی که قطعا باعث 

حضور تمامی ستاره های بدنسازی جهان در این رویداد خواهد شد. 
حالا شاید هادی چوپان هم بعد از خاطره خوشی که در سال ۲۰۲۴ داشت، 
از سال بعد پای ثابت رقابت های آرنولدکلاسیک آمریکا باشد. البته که گفته 
می شود شاید این پایان کار هادی نباشد و او در هفته های بعد در آرنولدکلاسیک 

انگلیس هم روی استیج برود.
چوپان: مردم ایران لایق بیشترین قهرمانی هستند

هادی چوپان پس از قهرمانی در مسابقات آرنولد کلاسیک خطاب به مردم 
ایران گفت: شما لایق بیشترین قهرمانی ها هستید و اگر کم کاری کردم حلالم 

کنید.
به گزارش مهر، هادی چوپان پس از قهرمانی در مسابقات آرنولد کلاسیک 
گفت: این قهرمانی را به مردم ایران تقدیم می کنم چرا که آنها لایق بیشترین 

قهرمانی ها هستند.
دیگر  بار  که  داد: خیلی خوشحال هستم  ادامه  ایران  ورزش  پرافتخار  مرد 
توانستم شما مردم ایران را خوشحال کنم. نام ایران همیشه در اوج می درخشد.

وی در ادامه پیامش برای مردم ایران افزود: در این ۲۰ سال اگر کم کاری کردم 
و ناراحت تان کردم من را حلال کنید، بیشتر از این دیگر در توانم نبود.

هادی چوپان که طی روزهای گذشته بارها با آرنولد روبرو شده بود در این 
مورد گفت: من زمانی که بچه بودم همیشه کلی پول خرج می کردم تا فیلم های 
آرنولد را بگیرم و ببینم و آرزویم بود یک روزی آرنولد را از نزدیک ببینم و با او 

عکس بگیرم.
وی ادامه داد: امروز روی یک استیج با آرنولد که هر دو قهرمانی در مسترالمپیا 
را تجربه کردیم ایستادم و به اسطوره های زمان خودمان تبدیل شدیم. باعث 

افتخار من است که بزرگترین بدنساز جهان امروز به من مدال داد.
هادی چوپان خطاب به آرنولد قهرمان و اسطوره بدنسازی جهان گفت: من 

خیلی خوشحال هستم که شما را می بی نم و امروز در کنار شما ایستاده ام و 
افتخار می کنم که با شما عکس یادگاری دارم. من از همه به خصوص مربی 
و خانواده عزیزم تشکر می کنم که تمام سختی های من را تحمل کردند و به 
من انگیزه دادند تا بتوانم در این مسابقات شرکت کنم. از تمام کسانی هم که 
این مسابقات را برگزار کردند تشکر می کنم چرا که باعث شدند کسانی که آرزو 

داشتند به آرزوی خود برسند.

سورپرایز آرنولد در شب باشکوه گرگ پارسی
تاجگذاری هادی چوپان  در آمریکا


